



加拿大雅斯郡華人協會

ESSEX COUNTY CHINESE CANADIAN ASSOCIATION

November 02, 2016

Dear Members

Annual General Meeting & Christmas Party – Sunday, December 04, 2016

Please mark down the date and plan to attend the General Meeting of the Membership on Sunday, December 04, 2016.

Also It is time again to nominate and re-elect members to the Board of Directors for 2017. The success of association's operation needs strong support of its membership. Please consider contributing your ideas and energy to service this "Big Family" and keep it healthy and strong. Nominations are open to all members and nomination forms are available from the office.

A dinner party to celebrate the Christmas and Holiday will be held subsequent to the AGM.

A tentative program is as follows:

1:00 pm to 4:00 PM	-Social hours
4:00 pm to 5:45 pm	-Membership meeting including president's Report, nomination and election of board Members, presentation of financial Statement and general discussion
6:15pm to 7:30 pm	-Dinner & door prizes
7:30 pm to 11:00 pm	-Entertainment & Dancing

周年會員大會及聖誕聯歡會 - 2016年12月4日, 星期日

懇請會員們踴躍參加 2016 年 12 月 4 日星期日的周年會員大會，您的參與將是促成協會得以成功運作的一大元素。又到了提名及重新選出 2017 年度幹事的時刻，所有會員有權提名和參選，表格可向辦公室索取，歡迎會員們考慮奉獻您的寶貴時間及精力來服務本協會。對於目前及未來的運作及經營，本協會極願意傾聽您的寶貴意見。

周年會員大會時間表暫訂如下：

1:00 ~ 4:00 p.m.	- 聯誼時間
4:00 ~ 5:45 p.m.	- 會員大會，包括會長報告，提名及選出新幹事，財務報告及討論事項
6:15 ~ 7:30 p.m.	- 晚餐及抽獎
7:30 ~ 11:00 p.m.	- 文娛活動及跳舞



加拿大雅斯郡華人協會

ESSEX COUNTY CHINESE CANADIAN ASSOCIATION